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Trobada de PIMEC Joves amb el conseller d’Empresa i Treball 

 
Torrent als joves de PIMEC: “Tenim l’oportunitat de 
transformar el sector productiu de Catalunya amb 

una indústria digitalitzada i sostenible” 
 
El president de PIMEC Joves denuncia que les grans elèctriques estiguin tenint 
els beneficis més grans de la història, quan els consumidors estan pagant 
l’energia més cara 
 
Barcelona, 19 de juliol de 2022. El conseller d’Empresa i Treball, Roger Torrent, s’ha 
reunit aquesta tarda amb els joves empresaris i empresàries de PIMEC per analitzar i 
debatre sobre els temes que preocupen al jove empresariat del país. Sota el títol 
“L’empresariat jove com a motor econòmic de futur”, s’ha celebrat una trobada distesa 
en la qual el president de PIMEC Joves, Josep Soto, ha posat sobre la taula qüestions 
com la desindustrialització, el preu de l’energia, la manca de perfils professionals o els 
fons europeus NGEU. 
 
Durant la sessió, el conseller d’Empresa i Treball ha expressat el compromís del Govern 
per ajudar les empreses en la transformació del model productiu i ha manifestat la 
necessitat “d’aprofitar totes les oportunitats de l’entorn en projectes que facin més 
competitiva l’economia catalana, amb una indústria sostenible i digitalitzada”. En 
aquest sentit, ha posat  en relleu que malgrat que el pes de la indústria en el PIB català 
ha anat minvant durant la darrera dècada, passant del 27% al 19,8%, “l’objectiu és 
arribar al 25% abans del 2030 i, per això, el desenvolupament del Pacte Nacional 
per a la Indústria és prioritat absoluta”.  
 
El president de PIMEC Joves ha mostrat la seva preocupació per la inflació i, molt 
especialment, per l’encariment del preu de l’energia. “És incomprensible que quan els 
consumidors de pimes estem pagant l’energia més cara, les grans elèctriques 
estiguin tenint els beneficis més grans de la història”. En resposta a aquesta qüestió, 
Torrent ha assenyalat que cal una “transformació en profunditat del mercat elèctric” 
per configurar uns preus justos de l’energia, així com accelerar la transició energètica.  
 
Durant la trobada també s’ha reflexionat al voltant de manca de certs perfils 
professionals i en la necessitat de potenciar la formació professional per tal d’adaptar-la 
a les necessitats de les empreses, així com en les polítiques que acompanyin el relleu 
generacional. També s’ha parlat sobre la importància de retenir el talent i en aquest 
sentit, segons Torrent, “les pimes tenen un avantatge respecte a les grans 
empreses, ja que la relació empresa-treballador/a és més directa i participativa”. 
En aquest sentit, el conseller ha insistit en què la clau per a retenir talent “és la 
flexibilitat, les mesures de conciliació i el propòsit de l’empresa”.  
 
El president de PIMEC Joves ha volgut finalitzar la sessió amb un missatge d’optimisme 
davant les previsions que auguren una tardor negra per a l’economia i les empreses: 
“us animo a continuar emprenent, a no defallir i, sobretot, si us van bé les coses, 
us demano que les expliqueu, ja que el país, l’economia i les empreses necessiten 
també missatges positius”.  


